更新日期:12/3/2024

逸夫書院畢業班拍照日2024 學生團體慶祝活動注意事項

慶祝活動 (上午10時30分 - 下午3時)

各系舉行慶祝活動之地點如下:

文瀾堂平台: STAT, BIOL, JASP, ECON, CHLL, PHPC, EESC

迴旋處及停車場: CSCI, PSYC, LING, IERG, CUMT, BCHE, LAWS, PESH, PHAR,

COMM, HIST, BMEG, ARCH, NURS, Student Union, Resident

Association of Kuo Mou Hall & Class Society

二宿天橋: Resident Association of Student Hostel II

注意事項

為確保出席人士安全及校園環境的整潔,同學必須遵守以下事項,否則書院有權沒收按金,記錄在案,並按事件之嚴重性採取紀律處分:

- 不得於高處懸掛橫額,例如書院建築物和宿舍的外牆及窗戶、校巴站上蓋等
- 不得進行任何危險動作,例如高處攀爬及將身體伸出窗外等
- 不得破壞公物
- 不得攜帶任何含酒精飲品進入場地
- 嚴禁在公眾地方噴射飲品
- 嚴禁生火或攜帶易燃物品或類似危險品
- 請保持地方清潔,並在慶祝會後清理及還原現場
- 請遵守秩序及現場工作人員指示

書院職員將不時巡視慶祝活動場地,請同學合作。

更新日期:12/3/2024

Shaw College Photo Day 2024 Notice about Celebration Activities by Student Groups / Societies

Celebration Activities (10:30am - 3pm)

Venue of celebration booths:

Terrace of Wen Lan Tang: STAT, BIOL, JASP, ECON, CHLL, PHPC, EESC

Roundabout & Parking Spaces: CSCI, PSYC, LING, IERG, CUMT, BCHE, LAWS, PESH, PHAR, COMM,

HIST, BMEG, ARCH, NURS, Student Union, Resident Association of

Kuo Mou Hall & Class Society

Footbridge of Student Hostel II: Resident Association of Student Hostel II

Precautions

To ensure the safety of the campus, please note the followings:

- Do not hang up banners from the heights, for example, the walls and windows of the college's premises and student hostels or the shelter of the bus stop.
- Do not carry out dangerous acts, for example, climbing high or stretching your bodies from windows.
- Do not deface or damage public properties.
- Do not bring any alcoholic beverages into the venue.
- Do not pop sparkling drinks in public places.
- Do not make a fire or bring any flammable substances or similar dangerous items.
- Do keep places clean and tidy.
- Do act in a safe and orderly manner; take heed of instructions of the staff on-site.

Kindly note that college staff will make an inspection tour from time to time.

